

服務特色 服務亮點

SERVICE HIGHLIGHT
SERVICE ACHIEVEMENT



2018 職業康復服務聯合春茗暨關愛伙伴嘉許禮

本會職業康復服務屬下各單位，包括葵興職業發展中心、毅誠工場、石圍角工場、輔助就業、殘疾人士在職培訓計劃、殘疾人士就業後支援延展服務及社會企業「康融服務有限公司」，於2018年3月9日假九龍灣宏天廣場百樂門宴會廳，舉行首屆「2018 職業康復服務聯合春茗暨關愛伙伴嘉許禮」。

當日活動非常熱鬧，出席人數超過 600 人，包



括荃灣區議員文裕明先生，M.H. 及來自 20 間商業合作機構的代表。活動由服務使用者的舞獅表演展開，繼而由本會致送紀念狀予各社區和家長義工，及各關愛伙伴，藉此表達我們的衷心謝意。永旺（香港）百貨有限公司代表並於活動上向本會頒贈「幸福的黃色小票」活動捐款支票。另外，本會早前舉辦的流動展覽車設計比賽，亦於當日舉行頒獎儀式，優勝作品將會由工場製作成實物展覽車，於不同地方展覽服務使用者製作的產品。此外，服務使用者亦於活動上表演中國舞及帶領遊戲環節，讓他們盡顯才能。

2018 Spring Gathering of the Vocational Rehabilitation & Development Services cum Recognition Ceremony for Caring Partners

The captioned event was held on 9 March 2018 at the Paramount International Banquet Hall in Kowloon Bay. It was jointly organized by the Society's vocational rehabilitation and development service units, including Kwai Hing Vocational Development Centre, Ngai Shing Workshop, Shek Wai Kok Workshop, Supported Employment, On the Job Training Programme for People with Disabilities, Post-Employment Support Services for Persons with Disabilities, and our social enterprise-Hong Yung Services Ltd.

More than 600 persons attended the event to show their support. These included Mr. MAN Yu-ming, MH, Tsuen Wan District Council Member, and representatives from over 20 business partners. The event began with a lion dance performance by our service users, followed by presentation of certificates of appreciation to various community and parent volunteers, and caring partners to express our heartfelt gratitude to them. Besides, representatives of AEON (Hong Kong) Department Store Co., Ltd. presented the donation cheque of "Yellow Receipt Campaign" to the Society at the event. In addition, the award presentation ceremony for the mobile exhibition truck design competition previously organised by the Society was also held at this occasion. The winning entry will be adopted as the design of the mobile exhibition truck to be produced by our Workshop. This mobile exhibition truck will tour around to display the products made by service users. In addition, service users were given the opportunity to show their abilities by performing Chinese dance and hosting the game session at the event.